
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 24.07.2019 

      Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

      1.  Prerokovanie návrhov  na Cenu mesta Michalovce 
      2.  Rôzne  
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Program rokovania  bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
                      

R O K O V A N I E  
 

1.  Prerokovanie návrhov na Cenu mesta Michalovce 
- S  materiálom oboznámila všetkých členov komisie Mgr. Anna Berešová 

 
Členovia komisie boli oboznámení s pripraveným materiálom:  

- Čestné občianstvo Mesta Michalovce 
- Cena Mesta Michalovce 
- Cena primátora Mesta Michalovce 
 
Celkovo bolo predložených  5 návrhov na udelenie Ceny Mesta Michalovce. 
Stanovisko komisie:  Členovia komisie školstva a športu odporúčajú schváliť Mestskému 
zastupiteľstvu  predložený návrh na udelenie titulu Cena Mesta Michalovce. 

       
       Hlasovanie:  za 10  prítomných  členov 
                              Proti 0  prítomných  členov 

 
2. Rôzne  

MUDr. Kvak – podal návrh na dôstojné privítanie futbalových mužstiev 
dorasteneckého futbalového turnaja Michalovce Cup. Zdôraznil podporu 
mládežníckeho futbalového zápasu. 
 
Mgr. Eštok – odporúčal urobiť reklamu pripravovanému turnaju aj na dedinách, 
s propagáciou celého regiónu Zemplín. 
 
Mgr. Piskay – zdôraznil, že v súvislosti s futbalovým turnajom je rozbehnutá kampaň 
na internete, v rozhlase, televízii a reklamné plagáty sú doručované do domových 
schránok. 
 

       Na záver zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala prítomným za spoluprácu a 
ukončila zasadnutie. 

Mgr. Anna Berešová  

predsedníčka komisie 


